
Vi igangsætter etablering af lys i stræderne 

 

Lysgrupper og bestyrelser har i årevis arbejdet på at få repareret/udskiftet den 

udendørs belysning her i bebyggelsen. 

Efter adskillige udfordringer, kan vi nu endelig sætte gang i arbejdet, og 

udbudsmaterialet er bestilt. 

Når vi har modtaget - og godkendt - det, sendes det ud til tre autoriserede 

elinstallatører, som kommer med hver deres bud på udgifterne.  

På grund af udbudsreglerne, er vi forpligtigede til at acceptere det billigste 

bud. 
  

Vi håber meget på, at vi har nyt lys inden jul. 
 


